

d'élégibilité et de dépôt, ainsi que tous renseignements nécessaires concernant les formalités qui doivent être observées.

L. O. DAVID,  
*Greffier de la Cité.*

Bureau du Greffier de la Cité,  
Hôtel de Ville,  
Montréal, 30 novembre 1910.



## AVIS PUBLIC

### Enlèvement de la Neige

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que la Corporation de la Cité de Montréal fera l'enlèvement de la neige et de la glace sur les trottoirs dans toutes les rues, ruelles, voies et places publiques, dans les quartiers suivants, savoir:—

Centre, DeLorimier, Duvernay, Est, Hochelaga, LaFontaine, Laurier (y compris la partie annexée au quartier Bordeaux), Mont-Royal, Papineau, St. André, Ste-Anne, Ste-Cunégonde, St-Denis, St-Gabriel, St-Georges, St-Henri, St-Jacques, St-Jean-Baptiste, St-Joseph, St-Laurent, St-Louis, Ste-Marie et Ouest, le tout suivant le règlement No 400.

Les citoyens qui jetteront de la neige ou de la glace des toits, des perrons ou des parterres, sur ces trottoirs après qu'ils auront été déblayés par les employés de la Cité, devront la faire enlever entièrement et immédiatement à leurs propres frais, sous les peines édictées dans le règlement No 47.

JOHN R. BARLOW,  
*Inspecteur de la Cité.*

Bureau de l'Inspecteur de la Cité,  
Hôtel de Ville,  
Montréal, 30 novembre 1910.



## EGOUTS

AVIS PUBLIC est par le présent donné que l'on se propose de construire immédiatement des égouts dans les rues suivantes, savoir:

DAVIDSON, à partir de la rue Sherbrooke jusqu'à la rue Nolan.

JARRY, à partir de la rue Labelle jusqu'aux limites de ladite rue Jarry.

Les propriétaires qui désirent faire des raccordements devront en donner avis à l'inspecteur de la Ville sans retard. Le tout suivant le règlement No 298, concernant les égouts.

JOHN R. BARLOW,  
*Inspecteur de la Ville.*

Bureau de l'Inspecteur de la Ville,  
Hôtel de Ville,  
Montréal, 30 novembre 1910.

fication and of deposit and any information regarding the formalities which must be observed may be obtained, on application, at the office of the undersigned.

L. O. DAVID,  
*City Clerk.*

City Clerk's Office,  
City Hall,  
Montreal, November 30th 1910.



## PUBLIC NOTICE

### Removal of Snow.

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Corporation of the City of Montreal, will undertake the removal of snow and ice from the sidewalks in all the streets, lanes, highways, and public squares in the following wards, viz:

Centre, DeLorimier, Duvernay, East, Hochelaga, LaFontaine, Laurier, (including that part annexed to Bordeaux Ward), Mount Royal, Papineau, St. Andrew, St. Anns, St. Cunégonde, St. Denis, St. Gabriel, St. George, St. Henry, St. James, St. Jean-Baptiste, St. Joseph, St. Lawrence, St. Louis, St. Mary's and West, the whole in accordance with By-law No 400.

The citizens who shall throw snow or ice from roofs, steps or parterres on these sidewalks after they have been attended to by the employees of the City, shall cause such snow or ice to be entirely removed immediately after, at their own expense, under the penalty provided by By-law No 47.

JOHN R. BARLOW,  
*City Surveyor.*

City Surveyor's Office,  
City Hall,  
Montreal, November 30th 1910.



## SEWERS

PUBLIC NOTICE is hereby given that it is proposed to construct sewers in the undermentioned streets, namely:

DAVIDSON STREET, from Sherbrooke to Nolan street.

JARRY STREET, from Labelle street, to the limits of the said Jarry street.

The proprietors wishing connections must notify the City Surveyor at once. All in accordance with by-law No. 298 concerning sewers.

JOHN R. BARLOW,  
*City Surveyor.*

City Surveyor's Office  
City Hall,  
Montreal, November 30th 1910.